
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 14. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 217

Ministeren bedes redegøre for muligheden for at indføre en bruttoejendomsavanceskat

uden fradragsmulighed for al ejendomsavance, som ikke er omfattet af parcelhusreglen.

Ministeren bedes herunder redegøre for, hvilket provenu sådan en skat ville forventes at

kunne indbringe, hvis bruttoejendomsavanceskatten eksempelvis blev fastsat til ½, 1, 2

eller 5 pct. Endvidere bedes ministeren redegøre for, hvilke implikationer en sådan skat

vil have for ejendomsmarkedet, herunder hvordan skatten vil ventes at påvirke internatio-

nale investorers lyst til at spekulere i det danske ejendomsmarked.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin

formand
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